

第22號提案 及健康保險

網約車司機 需要知道的信息

第22號提案(Proposition 22)要求，所有網約車公司應當依據特定標準，每季度向符合資格的網約車司機提供健保津貼*。

司機如何能符合資格獲得健保津貼？健保津貼的金額為多少？

司機必須登記加入合格的健保計劃，其中包括Covered California的各種個人計劃。凡是已登記加入Medicare、Medi-Cal，或是由雇主提供之健康保險的司機，均不符合資格獲得津貼。

在每個日曆季度中，每週平均工作達25小時**以上的司機，在2021年可能獲得每月\$409的全額津貼，該金額將會每年進行調整。

在每個日曆季度中，每週平均工作至少達15小時但不足25小時的司機，在2021年可能獲得一半的津貼，也就是每月\$205，該金額將會每年進行調整。

尚未擁有合格的健保計劃？ COVERED CALIFORNIA全力協助您。

Covered California是加州的健康保險市場平台，特與各知名保險公司合作，為加州人提供各類健康保險計劃。

我們提供的所有健保計劃均符合第22號提案的要求，讓司機們可以獲得津貼。

Covered California也是為符合資格者提供財務補助以支付每月保費的唯一平台。根據不同的家庭收入，有些個人可能符合資格獲得每月低至僅\$1的優質健保。

想獲得免費的專業登記協助，請瀏覽 [COVEREDCA.COM/SUPPORT/CONTACT-US](https://coveredca.com/support/contact-us)



*津貼是所公佈全州銅計劃(bronze plan)之平均每月保費的82%或41%，也就是 \$409或\$205，該金額將會每年進行調整。

**工作小時是指合同工為公司提供接載或送貨服務的活躍工作時間，也就是從司機接受拼車或送貨請求到完成拼車或送貨請求的時間。



proposition 22 & health insurance

WHAT APP-BASED DRIVERS NEED TO KNOW.

Proposition 22 requires California app-based driver network companies to provide health care stipends* to qualifying app-based drivers on a quarterly basis based on certain criteria.

HOW CAN DRIVERS QUALIFY TO RECEIVE HEALTH CARE STIPENDS? HOW MUCH ARE THOSE STIPENDS?

Drivers must be enrolled in a qualifying health insurance plan, which includes Covered California individual plans. Those enrolled in Medicare, Medi-Cal or health coverage provided by employers do not qualify to receive stipends.

Drivers who average 25 or more engaged hours** per week during a calendar quarter could receive the full stipend of \$409 per month in 2021, which will be adjusted annually.

Drivers who average at least 15 engaged hours but fewer than 25 engaged hours per week during a calendar quarter could receive half of the stipend. \$205 per month in 2021, which will be adjusted annually.

DON'T HAVE A QUALIFYING HEALTH INSURANCE PLAN? COVERED CALIFORNIA CAN HELP.

Covered California is the state's health insurance marketplace, working with brand-name companies to provide health care coverage to Californians.

All our health insurance plans qualify under Proposition 22 for drivers to receive stipends.

Covered California is the only place to also provide financial help to those who qualify, to pay for their monthly premium. Depending on the household income, some individuals can qualify for quality coverage for as low as \$1 per month.

To get free, expert enrollment help, visit
CoveredCA.com/support/contact-us



*The stipend is either 82% or 41% (\$409 or \$205) of the posted average statewide monthly bronze premium and will be adjusted annually.

**Engaged hours are the amount of time a contract worker is actively providing a ride or delivery for the company. This is the time from when a driver accepts a rideshare or delivery request to when they complete the rideshare or delivery request.